



Protokoll fört vid styrelsemöte 2025-04-07

Närvarande: Martin Waubert, Lars-Åke Lundh, Lena Clementson, Pär Karlsson, Lennart Johansson-Ax, Fredrik Helgesson, Herman Kilsäter och Bertil Källman.

Anm. förhinder: Lotten Linde

- 1) Martin förklarade styrelsemötet öppnat.
- 2) Dagordningen godkändes.
- 3) Till justeringsman valdes Fredrik Helgesson.
- 4) Anmälda punkter att ta upp på kvällens möte

Vårmöte:

Genomförs den 23 april kl. 18.00 i klubbstugan. Otto Hamel kommer medverka och hålla ett litet föredrag om OS-satsning mm. Övrigt program blir kappseglingsprogram, Vision Vägga mm.

Styrelsen beslutar att:

Pär lägger ut information på hemsidan och skickar mail till medlemmar.

Lennart lägger ut information på facebook.

Vision Vägga:

RF-SISU och 17 föreningar i Väggaområdet har imorgon (8/4) ett möte i lokstallarna med politiker i Karlshamns Kommun där man redogör gemensamt för den strategi man tagit fram för ett framtida väggaområde. Tanken är att starta ett arbete med att få till gemensamma lokalteter i området och försöka hitta samarbetsmöjligheter mellan föreningar. Detta tillsammans med kommunen och eventuella finansiärer.

Styrelsen beslutar att:

Lennart Johansson-Ax representerar KSS på mötet

Hamnskötsel:

Diskussion fördes om framtida hamnskötsel. Svanviks Bryggförening och Sternö Vindhamn har tagit beslut att gemensamt starta ett bolag för att lägga anbud på hamnskötsel. KSS har sedan tidigare tackat nej till att sköta hamnen och även Matviks SS har valt att stå utanför ett sådant bolag. Lars-Åke påpekar att det dock ändå är viktigt att vi är delaktiga och har en bra kommunikation med bryggföreningen framåt. bryggföreningen har imorgon (8/4) årsmöte och där kommer man bland annat behandla detta.

Styrelsen beslutar att:

Fredrik Helgesson representerar KSS på mötet. Kan inte han kontakta han Lars-Åke

Båtmässa:

Lars-Åke rapporterar att han pratat med ansvariga för båtmässan och de är angelägna om att vi även detta år medverkar. Det är likt tidigare ingen kostnad att medverka utan de står för tält mm som vi behöver.



Det är ganska viktigt att vi får en lite "bättre" plats under årets mässa. Det är en stor fördel att ha möjligheten att visa upp verksamheten. Kanske även ha med VR-segling utöver RC-båtar?

Styrelsen beslutar att:

KSS skall medverka på årets båtmässa

Lars-Åke meddelar att Bertil Källman blir KSS kontakt när det gäller sommarens mässa.

Båtar:

David Räng är nu ok inför försäljning. Lennart har gjort beslutade åtgärder. Lars-Åke har pratat med Jörgen Persson som skulle återkomma. Han har än så länge inte hört av sig. Lars-Åke föreslår att vi väntar till i maj och är han inte intresserad då så lägger vi ut den till försäljning för ca 7000kr.

Scouterna är fortfarande intresserade av den gamla Ribben men vill gärna titta på den innan ett eventuellt köp.

Trailern till nya ribben är ännu inte omregistrerad. Lars-Åke har fått samtal från Ola på Marinkompaniet att det nya registreringsbeviset finns på plats nu.

Styrelsen beslutar att:

Fredrik Helgesson och Martin Waubert åker ut till Marinkompaniet och pratar med Ola för att hämta registreringsbeviset snarast.

Sponsring:

Lars-Åke meddelar att han fått avtal från Sparbanken i Karlshamn på 3 år där klubben erhåller 31 000kr/år. När det gäller daglägret är det sparbankstiftelsen som beslutar om eventuell sponsring. Susanne Hamad skulle kolla upp om de hittar avtalet från förra året på sparbanken och återkomma till Lars-Åke.

Styrelsen beslutar att:

Fredrik Helgesson kontaktar Sparbanken i Karlshamn för att få årets sponsring utbetalat.

Stadgeförslag:

Lennart meddelar att han fått in synpunkter på det förslag till nya stadgar han gjort och uppdaterat dessa.

Bertil undrar om man kan skriva in vad som uppdaterats i förhållande med gamla stadgarna för utskick innan årsmötet.

Styrelsen beslutar att:

under vårmötet visa förslaget till nya stadgar och därefter skicka ut till alla medlemmar för att få inspel om det är något som behöver ändras i god tid innan årsmötet i november.

Lennart skriver en förklaring vad som skiljer mot gamla stadgarna.

Bidrag solceller:

Pär meddelar att ansökan till installation av solceller är uppdaterat med de filer RF-SISU begärt och ansökt och klart. Så nu väntar vi på beslut som bör komma inom några veckor.

5) *Ekonomi*

Fredrik meddelar att vi har ca 160 000kr på kontot.

En faktura till Svenska Seglarförbundet ligger för betalning inom kort.



Martin Waubert har köpt en projektor på Tradera då den gamla var väldigt dålig.

Styrelsen beslutar att:
Godkänna inköpet på 1631kr.

Ystads Segelsällskap har ställt frågan om KSS behöver nytt flaggspel till seglingar. Detta för att kunna samordna köpen.
Lars-Åke meddelar att klubben har de flaggor de behöver efter SM-seglingarna vi anordnat. Skulle vi behöva fler kan vi be Hamel Sails göra till oss.

Styrelsen beslutar att:
meddela Ystads SS att vi inte är intresserade av gemensamt köp

6) *Sektionerna.*

Kappsegling:

Pär och Lena rapporterar att planeringen av årets verksamhet pågår för fullt.
Ett möte med Hans Hamel som har lite idéer om nya banor mm kommer ske innan starten av seglingarna som blir den 14 maj.

Utbildning:

Lars-Åke meddelar att årets seglarskola nu är fullteknad.
Lars-Åke och Martin driver arbetet med årets seglarskola.
Herman meddelar att det kommer genomföras en utbildning i Karlskrona den 5-7 juni. "Ungdomstränerutbildning Grön".
Fredrik H meddelar att Blekinge Seglarförbund troligen står för det mesta av kostnaden för utbildningen.
Bo Rosengren och Herman Kilsäter kommer medverka. Flera av klubbens medlemmar kan anmäla sig.

Styrelsen beslutar att:
Pär lägger ut på hemsidan att utbildningen kommer genomföras och att man kontaktar Herman K vid intresse att delta.

RC-båtar

Bertil meddelar att alla båtarna är i skick för att användas.

Ungdomar:

Herman rapporterar att ledarmöte genomförts och man bestämt att ungdomsseglingen startar den 29/4, på land. Den 6/5 planerar man att starta träningen "på vattnet".

Fastighet/ båtar:

Herman redogör för statusen på 606:orna i dagsläget.
Faddrarna kommer arbeta med sina båtar inför sjösättningen.
Fredrik Helgesson meddelar att Hälleviks båtklubb vill låna två 606:or för en seglarskola i maj.

Styrelsen beslutar att:
Fredrik H skriver ett avtal om utlåning av två 606:or för ändamålet. Detta för att vid eventuell försäkringsskada kunna visa att vi har beslut på att låna ut dessa.



Lena påpekar att information om arbetsdagen den 26 april behöver gå ut till medlemmarna.

Det är som vanligt arbete runt klubbstuga, renovera flaggstång, fixa trappsteg mm som behöver göras.

Styrelsen beslutar att:

Pär lägger ut en nyhet på hemsidan om arbetsdagen.

Trivsel:

Lena meddelar att det just nu inte är några aktiviteter planerade.

Hon kommer troligen likt förra året någon eller några söndagar vara i klubbhuset för trivselskapande vid båtfix.

7) *Övrigt*

Inga övriga frågor utöver de under punkt 4.

8) *Avslutning*

Martin avslutar kvällens möte och tackar för visat intresse

Ordförande Martin Waubert

Sekreterare Pär Karlsson

Justeras Fredrik Helgesson